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Gdańsk, 09.03.2017 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XIX SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. Sesja rozpoczęła się o godz. 18.04. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XIX sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski. 

4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie: 

4.1. Hanna Łobodzińska – przewodnicząca 

4.2. Daniela Szynszecka 

4.3. Ewa Świątek 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

5.1. Radny Kazimierz Mechowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo złożył wniosek o dodanie do porządku obrad pkt. „Sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy z działalności w ostatnim roku” po pkt. 9 

porządku obrad. 

5.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zapytała, 

czy Przewodniczący innych Komisji mają przygotowane sprawozdania zgodnie 

z obowiązkiem statutowym. Brak było odpowiedzi pozytywnych. 

5.3. Przyjęto porządek obraz wraz z wnioskiem o dodanie pkt. „Sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej Rady Dzielnicy z działalności w ostatnim roku” (8/1/2). 

6. Przybyły Radne Joanna Antczak-Sokołowska i Beata Peters o godz. 18.08. 

7. Zatwierdzono protokół z obrad XVIII Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (10/1/2). 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XIX/…/2017 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zmiany lokalizacji słupa wysokiego napięcia w związku z inwestycją „Nowa Bulońska”. 

8.1. Radny Przemysław Malak przedstawił tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Jest to poparcie głosów mieszkańców ulicy Królewskie Wzgórze. 

8.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zapytała, czy stanowisko 

Rady będzie przydatne w dalszych pracach projektowych. 

8.3. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że stanowisko Rady będzie pomocne. 

8.4. Radna Daniela Szynszecka zapytała, czy jest wskazana nowa proponowana 

lokalizacja słupa. 

8.5. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że nie ma wskazanej alternatywnej 

lokalizacji, ale głównym powodem protestów jest to, aby słup nie był tak blisko 

bloków. 

8.6. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedział, że Radny 

Miasta Gdańska Piotr Borawski ma uczestniczyć w rozmowach dot. wskazania 

nowej lokalizacji słupa. 

8.7. Mieszkaniec z ul. Królewskie Wzgórze, uczestniczący w sesji, powiedział, że słup 

ma 9 linii wysokiego napięcia, więc jego wpływ na otoczenia będzie znaczący. 

8.8. Radny Florian Wojciechowski zapytał, jakie napięcie ma tam płynąć. 
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8.9. Mieszkaniec z ul. Królewskie Wzgórze, uczestniczący w sesji, odpowiedział, 

że 110 kV. Istniejący słup jest przesuwany i dostawiany jest nowy słup, który ma 

być blisko bloków, ingeruje w zieleń, a można go przesunąć w inne niezabudowane 

miejsce. 

8.10. Radna Beata Peters odnosła się do par. 2 projektu uchwały. Według niej, 

sformułowanie w nim zawarte jest niejasne, ponieważ zrealizowaniem uchwały 

byłoby również przesunięcie słupa o 1 m. 

8.11. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że należałoby doprecyzować, gdzie 

przesunąć słup. 

8.12. Radna Beata Peters złożyła wniosek o dopisanie w par. 2 słów „aby uwzględnić 

postulaty mieszkańców wyrażone w uzasadnieniu uchwały” oraz zmianę wyrażenia 

„w dalszej odległości” na „w bezpiecznej odległości”. 

8.13. Wniosek przyjęto (13/0/0). 

8.14. Podjęto uchwałę nr XIX/39/2017 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie zmiany 

lokalizacji słupa wysokiego napięcia w związku z inwestycją „Nowa Bulońska” 

– z przyjętym wcześniej zmianami (13/0/0). 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XIX/…/2017 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającej 

Uchwałę nr II/8/2015 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 05.05.2015 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

9.1. Radna Beata Peters zauważyła, że w wydrukowanych materiałach brak jest „Notatki 

uzupełniającej do treści protokołu Komisji Strategii i Budżetu z dnia 06.02.2017”, 

która została wysłana przez nią do radnych. 

9.2. Radna Beata Peters przedstawiła wniosek o zmianę ilości członków Komisji 

Rewizyjnej Rady Dzielnicy z 3 do 5 osób. Powiedziała, że w dniu 05.01.2017 r. 

został sporządzony protokół Komisji Rewizyjnej. Następnie część członków 

Komisji Strategii i Budżetu sporządziła analizę wniosków budżetowych za rok 2016. 

W notatce są wykazane błędy liczbowe i według wnioskodawcy protokół Komisji 

Rewizyjnej jest dokumentem o niewielkiej wartości merytorycznej i estetycznej. 

Gdyby Komisja Rewizyjna lepiej działała, to nie przepadłoby 800 zł 

nie wykorzystane przez szkoły. Protokół Komisji Rewizyjnej tylko listuje wnioski 

i nie odnosi się do ewidencji korespondencji. Zdaniem wnioskodawcy Komisja 

Rewizyjna mało wnikliwie analizowała prawidłowość działań Zarządu Dzielnicy. 

Nie chodzi o to, że są błędy, bo kto nie pracuje, ten się nie myli, ale przy tak dużej 

ilości dokumentacji i odpowiedzialności za środki, musimy być pewni, że wszystko 

jest wykonane prawidłowo. Gdyby skład Komisji Rewizyjnej był większy, 

działałaby ona sprawniej. 

9.3. Radny Przemysław Malak powiedział, że nie można było uniknąć utraty 800 zł, 

ponieważ szkoły się późno rozliczają. Ponadto, nie ma obowiązku prowadzenia 

dziennika korespondencyjnego. 

9.4. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że zamiast skupić się na pracy i ocenie 

Zarządu Dzielnicy, to Komisja Rewizyjna skupia się na pracy Radnych, obecności 

na dyżurach i sesjach, co nie jest jej kompetencją. 

9.5. Radna Hanna Łobodzińska przywołała par. 25 pkt. 1 i 2 Regulaminu Pracy Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo. Powiedziała, że w Komisji Rewizyjnej nie istnieje coś 

takiego, jak plan pracy, a jest ogrom dokumentów do analizy. Sposób ich ułożenia 

w segregatorach się poprawił, ale jest jeszcze jej zdaniem słaby. Ponadto, na jej 

dyżur przyszli mieszkańcy, którzy prosili o dokumenty, a trudno było je odnaleźć. 
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Jeśli będzie więcej osób w Komisji Rewizyjnej, to mniej pracy spadnie 

na poszczególne osoby. 

9.6. Radna Joanna Antczak-Sokołowska zapytała, czy jest jakiś problem 

z powiększeniem Komisji Rewizyjnej. 

9.7. Radny Przemysław Malak powiedział, że Komisja Rewizyjna odbyła dwa 

posiedzenia, aby stopniowo przeanalizować dokumenty budżetowe. 

9.8. Radny Radosław Pasich złożył wniosek o odrzucenie projektu uchwały w całości. 

9.9. Radna Daniela Szynszecka zapytała, co stoi na przeszkodzie, aby wzmocnić skład 

Komisji Rewizyjnej. 

9.10. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft zapytał, która Komisja ma prawo 

analizować pracę innych Komisji. 

9.11. Radna Daniela Szynszecka odpowiedziała, że przy opracowywaniu wniosków 

budżetowych na rok 2017 Komisja Strategii i Budżetu musiała sprawdzić wykonanie 

poprzedniego budżetu. 

9.12. Radny Kazimierz Mechowski poruszył kwestię problemów z rozliczeniem imprezy 

andrzejkowej w 2016 roku, ponieważ dokumenty do Zarządu Dzielnicy zostały 

dostarczone zbyt późno. 

9.13. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że nie możemy głosować odrzucenia 

projektu uchwały. 

9.14. Radna Joanna Antczak-Sokołowska zapytała, dlaczego Radny Radosław Pasich chce 

odrzucić projekt uchwały. 

9.15. Radny Radosław Pasich odpowiedział, że nie jest przekonany do argumentacji 

i powodów złożonego projektu uchwały. 

9.16. Radny Mateusz Zakrzewski zaproponował, aby głosować każdy punkt merytoryczny 

projektu uchwały po kolei, tzn. najpierw kwestię rozszerzenia Komisji Rewizyjnej 

z 3 do 5 osób, następnie, w przypadku przegłosowania pierwszego punktu, 

dokonanie wyboru dodatkowych członków Komisji, a na koniec przyjęcie całej 

uchwały. W przypadku nieprzegłosowania rozszerzenia Komisji Rewizyjnej z 3 

do 5 osób, będzie to równoznaczne z odrzucenie całego projektu uchwały, 

co odpowiada wnioskowi Radnego Radosława Pasicha. 

9.17. Radny Radosław Pasich zgodził się z propozycją Radnego Mateusza Zakrzewskiego. 

9.18. Głosowanie nad rozszerzeniem Komisji Rewizyjnej z 3 do 5 osób (6/6/1). Wniosek 

nie został przyjęty, w związku z tym procedowanie nad projektem uchwały stało się 

bezprzedmiotowe. 

9.19. Radny Przemysław Malak powiedział, że Zarząd Dzielnicy nie ma nic do ukrycia. 

9.20. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, 

że w Statucie Dzielnicy  jest podane, jakie dokumenty można przeglądać: uchwały 

i protokoły Rady Dzielnicy. Natomiast dokumenty Zarządu Dzielnicy i dokumenty 

Komisji są wewnętrznymi dokumentami Rady. 

10. Dyskusja w sprawie lokalizacji kamer. 

10.1. Radny Przemysław Malak zapytał, czy chcemy kupić jedną super dobrą kamerę, 

czy dwie bardzo dobre. 

10.2. Radny Radosław Pasich zapytał, jakie są różnice między tymi typami kamer 

i czy tańsze kamery będą umożliwiały identyfikację osób. 

10.3. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że tańsze kamery wystarczają do naszych 

celów. Zaproponował umieszczenie ich przy dwóch Szkołach Podstawowych 

w naszej dzielnicy. 
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10.4. Propozycja została zaakceptowana przez zgromadzonych Radnych. 

11. Dyskusja w sprawie lokalizacji ławek. 

11.1. Radny Przemysław Malak powiedział, że Zarząd Dzielnicy przygotował propozycje 

lokalizacji ławek (lista podstawowa i rezerwowa) na podstawie sugestii 

mieszkańców. Przedstawił te lokalizacje na mapie. W związku ze skreśleniem jednej 

lokalizacji z listy podstawowej, zaproponował, aby do listy podstawowej dodać  

pkt. 3. z listy rezerwowej. 

11.2. Radna Beata Peters zaproponowała, aby do listy podstawowej dodać pkt. 5 z listy 

rezerwowej. 

11.3. Radny Przemysław Malak, w związku z głosem Radnej Beaty Peters, zgodził się, 

aby na listę podstawową dać pkt. 5, a nie 3 z listy rezerwowej. 

11.4. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zapytała, 

czy te lokalizacje są na terenach miejskich. 

11.5. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że wszystkie lokalizacje dotyczą terenów 

miejskich. 

11.6. Radni wyrazili akceptację na zaproponowane lokalizacje ławek. 

12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy z działalności w ostatnim roku. 

12.1. Radny Kazimierz Mechowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił 

sprawozdanie Komisji z działalności w ostatnim roku. Brak było uwag do treści 

sprawozdania. 

12.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przypomniała 

o statutowym obowiązku złożenia sprawozdania z działalności Komisji do końca 

kwartału. 

12.3. Radna Beata Peters, Przewodnicząca Komisji Strategii i Budżetu, powiedziała, 

że wyśle sprawozdanie mailowo. 

12.4. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że w Statucie Dzielnicy jest napisane, 

że sprawozdania są składane Przewodniczącej Rady. 

12.5. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że zgodnie ze Statutem Dzielnicy 

sprawozdania są składane Radzie, a nie Przewodniczącej Rady. 

13. Radna Beata Peters opuściła obrady o godz. 19.14. 

14. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy z działalności w ostatnim roku (cd.). 

14.1. Radna Hanna Łobodzińska zapytała, dlaczego jako członek Komisji Rewizyjnej nie 

otrzymała wcześniej sprawozdania Komisji. 

14.2. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że sprawozdanie Komisji z działalności 

sporządza Przewodniczący Komisji, a nie cała Komisja. 

15. Omówienie sposobu przechowywania dokumentów finansowych. 

15.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, że przed 

poprzednią sesją Rady, Zarząd Dzielnicy nie mógł odnaleźć odpowiednich 

dokumentów. Po sesji dokumenty się odnalazły, ale były w innym miejscu. 

Zaznaczyła, że dokumenty finansowe Rady są szczególne, wymagają zabezpieczenia 

i nadzoru, ponieważ Zarząd Dzielnicy na ich podstawie realizuje środki budżetowe 

z Miasta. Zarząd Dzielnicy jest zobowiązany według Statutu Dzielnicy pilnować 

dokumentów finansowych i udostępniać je Radnym, co w jej opinii powinno 

odbywać się w obecności przedstawiciela Zarządu Dzielnicy. 

15.2. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że ta dyskusja nie może dotyczyć sytuacji, 

która miała miejsce przed poprzednią sesją, ponieważ dokumenty były 

w segregatorze. 
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15.3. Radny Przemysław Malak powiedział, że dokumenty były w segregatorze, 

ale w innej koszulce. 

15.4. Radna Hanna Łobodzińska powiedziała, że ten problem wystąpił, ponieważ 

wszystkie koszulki wyglądały jednakowo. Żeby wyeliminować taką sytuację 

w przyszłości, to z własnych środków zakupiła kolorowe koszulki, które przekazała 

Zarządowi Dzielnicy. 

15.5. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zapytała, czy Zarząd 

Dzielnicy i Komisja Rewizyjna mogą to ustalić między sobą. 

15.6. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że nie widzi przeszkód. 

15.7. Radna Hanna Łobodzińska zaproponowała, aby umówić się z przedstawicielem 

Zarządu Dzielnicy na konkretny termin na rozmowę. 

15.8. Radny Kazimierz Mechowski zapytał, czy uchwała budżetowa została już przyjęta 

przez Miasto. 

15.9. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak odpowiedziała, że jeszcze 

nie, ponieważ mecenas Bodakowski ją analizuje. 

16. Zmiana składu administratorów profilu Rady Dzielnicy na portalu Facebook. 

16.1. Radny Przemysław Malak złożył wniosek o wykreślenie Radnego Floriana 

Wojciechowskiego z listy administratorów ze względu na słabe przygotowanie. 

16.2. Radny Florian Wojciechowski odpowiedział, że nikt nie przeszkodzi mu 

w wyrażaniu swoich myśli na Facebooku. 

16.3. Radny Przemysław Malak powiedział, że w postach umieszczanych przez Radnego 

Floriana Wojciechowskiego jest dużo błędów interpunkcyjnych, ortograficznych, 

merytorycznych, stylistycznych, często używa wielkie litery, co jest niezgodne 

z netykietą, umieszcza kilka razy te same zdjęcia oraz zrzuty ekranu komórki zamiast 

bezpośredniego obrazka. 

16.4. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że nie ma potrzeby współpracować 

z Radnym Przemysławem Malakiem. Wystarczyło powiedzieć o tym wcześniej, 

ale w związku z tym, że zostało to poruszone na sesji, to poprosił o przegłosowanie 

tego wniosku. 

17. Radna Hanna Łobodzińska opuściła obrady o godz. 19.34. 

18. Zmiana składu administratorów profilu Rady Dzielnicy na portalu Facebook (cd.). 

18.1. Wniosek o wykreślenie Radnego Floriana Wojciechowskiego z listy 

administratorów profilu Rady Dzielnicy na portalu Facebook został przyjęty (5/3/3). 

19. Informacja o Budżecie Obywatelskim 2018. 

19.1. Radny Przemysław Malak powiedział, że do końca marca br. można składać 

projekty. Zasady są bardzo podobne do poprzedniej edycji. Jedynymi zmianami są 

kwestie zameldowania oraz wydłużenie czasu realizacji projektu do 2 lat. Ponadto, 

otworzono punkt konsultacyjny. 

19.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zapytała, czy wiadomo 

coś o efektach uchwały Rady Dzielnicy Piecki-Migowo ws. przeniesienia 

niewykorzystanych środków z Budżetu Obywatelskiego do budżetów dzielnic. 

19.3. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że stanowisko naszej Rady nie zostało 

przyjęte w regulaminie obecnej edycji Budżetu Obywatelskiego. 

19.4. Radny Radosław Pasich zapytał, gdzie można odnaleźć mapy, na których terenach 

można realizować projekty w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

19.5. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że mapy są w Internecie (Interaktywna 

Mapa Gdańska), a także w Radzie Dzielnicy. 
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20. Informacja Zarządu Dzielnicy z działalności w okresie od poprzedniej sesji Rady. 

20.1. Radny Przemysław Malak powiedział, że w ostatnim miesiącu zostały zamontowane 

gabloty zakupione w ramach budżetu Rady Dzielnicy za rok 2016. Odbiór odbędzie 

się w najbliższym czasie. 

20.2. Radny Przemysław Malak przedstawił odpowiedzi na pisma Zarządu Dzielnicy 

dot. wniosków Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych. 

20.3. Radny Przemysław Malak poinformował, że był uszkodzony jeden znak drogowy 

„Piecki-Migowo”. Został on naprawiony na wniosek Zarządu Dzielnicy. 

20.4. Ponadto, Radny Przemysław Malak poinformował, że Zarząd Dzielnicy wysłał 

pismo do Prezydenta Miasta Gdańska oraz instytucji miejskich z prośbą 

o dofinansowanie inwestycji przy ul. Wyrobka/Czecha w związku z licznymi 

zaniedbaniami po stronie urzędników. 

21. Komunikaty. 

21.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, 

że uczestniczyła w spotkaniu ws. odorów z wysypiska śmieci w Szadółkach 

oraz poinformowała o odbywającym się tam procesie technologicznym i planach 

wysypiska na przyszłość. 

21.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poinformowała 

o zbliżającym się terminie spotkania ws. Dworu Migowskiego, organizowanym 

przez Biuro Rozwoju Gdańska, na które zostali zaproszeni Radni Dzielnicy. 

W spotkaniu mają uczestniczyć również m.in. Wiceprezydent Bielawski 

oraz Dyrektor Duch. Pierwotnie spotkanie miało się odbyć w Biurze Rozwoju 

Gdańska, jednak odbędzie się w siedzibie naszej Rady. Dokładny program spotkania 

nie jest znany. 

21.3. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przypomniała, iż Rada 

Dzielnicy przyjęła zasady organizacji wydarzeń finansowanych z budżetu Rady. 

Zgodnie z nimi należy wypożyczony z Rady sprzęt (np. banery, namiot) oddać 

do Rady w przewidzianym w zasadach terminie. Należy także terminowo rozliczyć 

się z wydatków finansowych. Nawiązała do sytuacji, kiedy po jednej z imprez 

zwrócono tylko jeden z wypożyczonych dwóch banerów. Drugi baner odnalazł się 

później w miejscu tej imprezy i obecnie jest w Radzie. 

21.4. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przypomniała, 

że z końcem tego kwartału mija termin sporządzenia i dostarczenia sprawozdań 

Komisji Rady z ich działalności w poprzednim roku. 

21.5. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak w związku z tym, 

że ustalony termin sesji kwietniowej wypada w Wielki Czwartek, to proponuje 

przesunięcie go inny dzień. 

22. Radny Florian Wojciechowski opuścił obrady o godz. 19.54, w związku z czym sesja 

została zakończona z uwagi na brak kworum i wyczerpanie tematów sesji. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski 


